

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁1/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
185A	ML2UC147D	188A	CT2UC509E	191A	CT2UC508E	194A	ML2UC453D	197A	ML2UC406D
185B	CT2UC340D	188B	CT2UC381E	191B	CG2UA347D	194B	CG2UA304D	197B	ML2UC026E
185C	CT2UC075E	188C	ML2UC231D	191C	RC2UA780D	194C	ML2UC068E	197C	CT2UC576D
186A	RA2UA058D	189A	ML2UC367E	192A	CT2UC159E	195A	CT2UC581D	198A	ML2UC144D
186B	RG2UA071D	189B	ML2UC485E	192B	ML2UC438E	195B	CG2UA402D	198B	CT2UC499D
186C	ML2UC374D	189C	RC2UA700D	192C	RC2UA708D	195C	CT2UC289D	198C	CT2UC476E
187A	RC2UA750E	190A	ML2UC479Y	193A	ML2UC164E	196A	ML2UC533E	199A	CT2UC505D
187B	RC2UA752E	190B	CT2UC649D	193B	CT2UC519D	196B	RC2UA652E	199B	ML2UC343Z
187C	ML2UC277E	190C	ML2UC354D	193C	CT2UC141E	196C	RC2UA779D	199C	ML2UC349D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁2/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
200A	RA2UA052D	203A	CT2UC310D	206A	CT2UC598D	209A	CT2UC223D	212A	RC2UA807E
200B	ML2UC065E	203B	ML2UC012E	206B	ML2UC534D	209B	CT2UC489D	212B	ML2UC216E
200C	RG2UA052D	203C	CT2UC054D	206C	CT2UC056E	209C	ML2UC196E	212C	CT2UC347E
201A	CT2UC226E	204A	CT2UC413E	207A	RC2UA689D	210A	CG2UA321D	213A	CT2UC224D
201B	ML2UC295D	204B	ML2UC291E	207B	CG2UA313D	210B	RC2UA734Z	213B	ML2UC169E
201C	ML2UC478D	204C	CT2UC525E	207C	RC2UA735Y	210C	ML2UC472D	213C	CG2UA388Z
202A	HK2UA183E	205A	ML2UC505D	208A	ML2UC300D	211A	ML2UC225D	214A	CT2UC593E
202B	CG2UA328D	205B	ML2UC527D	208B	CT2UC179E	211B	CT2UC533Y	214B	RC2UA643D
202C	ML2UC546D	205C	CT2UC130E	208C	CT2UC234Y	211C	ML2UC244E	214C	CT2UC217E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁3/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
215A	ML2UC400E	218A	CT2UC327E	221A	CT2UC368E	224A	CT2UC298D	227A	ML2UC550E
215B	ML2UC323E	218B	CT2UC482D	221B	ML2UC219E	224B	CT2UC470D	227B	CT2UC618D
215C	RC2UA733D	218C	ML2UC416E	221C	ML2UC137Z	224C	CT2UC566D	227C	ML2UC183D
216A	CT2UC104E	219A	RC2UA683E	222A	HK2UA200E	225A	CT2UC579D	228A	RC2UA728D
216B	ML2UC304Y	219B	ML2UC238D	222B	CT2UC457E	225B	CT2UC611D	228B	CT2UC461E
216C	ML2UC014E	219C	CT2UC620D	222C	RC2UA772E	225C	CT2UC434E	228C	ML2UC049D
217A	CT2UC423E	220A	CT2UC191D	223A	RG2UA044D	226A	HK2UA188E	229A	ML2UC095D
217B	CT2UC565E	220B	ML2UC439D	223B	CT2UC254E	226B	CT2UC190D	229B	ML2UC366D
217C	CT2UC077E	220C	CT2UC348E	223C	ML2UC248D	226C	CG2UA401E	229C	ML2UC521D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁4/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
230A	ML2UC267E	233A	CT2UC092D	236A	RC2UA749E	239A	ML2UC271E	242A	ML2UC372E
230B	CT2UC098E	233B	RC2UA656D	236B	CT2UC577D	239B	ML2UC383D	242B	CT2UC624E
230C	CT2UC354D	233C	CT2UC540E	236C	ML2UC484D	239C	CT2UC187D	242C	RC2UA729D
231A	CT2UC164E	234A	CT2UC538D	237A	ML2UC375Z	240A	CT2UC084E	243A	HK2UA228D
231B	CT2UC388D	234B	CT2UC124E	237B	ML2UC328E	240B	ML2UC130E	243B	ML2UC114E
231C	CT2UC512D	234C	RC2UA782D	237C	RC2UA714E	240C	RC2UA808E	243C	CT2UC215D
232A	ML2UC475D	235A	CT2UC589D	238A	ML2UC109D	241A	CT2UC180D	244A	ML2UC347E
232B	CT2UC085E	235B	CT2UC231E	238B	ML2UC548E	241B	ML2UC113E	244B	HK2UA185E
232C	ML2UC185E	235C	CT2UC562D	238C	ML2UC039E	241C	RC2UA684E	244C	CT2UC495D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁5/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
245A	CT2UC554E	248A	CT2UC403E	251A	RG2UA048E	254A	CT2UC229E	257A	CT2UC266D
245B	CT2UC606D	248B	ML2UC539D	251B	ML2UC426E	254B	CT2UC570D	257B	CT2UC528E
245C	CT2UC245E	248C	ML2UC033E	251C	CT2UC573E	254C	CT2UC318E	257C	CT2UC235D
246A	RC2UA810E	249A	CG2UA398D	252A	CT2UC100D	255A	CG2UA359E	258A	RG2UA061E
246B	CT2UC156D	249B	CG2UA382D	252B	CT2UC542D	255B	ML2UC053D	258B	RC2UA698E
246C	CG2UA373D	249C	RC2UA792E	252C	ML2UC239D	255C	CG2UA314E	258C	CG2UA337D
247A	ML2UC282E	250A	ML2UC518D	253A	ML2UC079D	256A	ML2UC189E	259A	ML2UC436D
247B	CT2UC341D	250B	ML2UC324E	253B	ML2UC098D	256B	CT2UC102E	259B	CT2UC604E
247C	CT2UC418E	250C	CG2UA380D	253C	RC2UA748D	256C	ML2UC298D	259C	CT2UC087E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁6/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
260A	RC2UA703E	263A	ML2UC010D	266A	RC2UA759D	269A	ML2UC170E	272A	ML2UC011E
260B	CT2UC108D	263B	ML2UC464E	266B	CT2UC462E	269B	CT2UC262E	272B	CT2UC070D
260C	ML2UC060E	263C	RC2UA753E	266C	RG2UA056D	269C	CT2UC567D	272C	ML2UC265D
261A	ML2UC487E	264A	CT2UC406E	267A	ML2UC398E	270A	CT2UC530E	273A	CT2UC378D
261B	CT2UC376E	264B	RC2UA776D	267B	ML2UC063E	270B	CT2UC242E	273B	RG2UA053D
261C	CT2UC211D	264C	CT2UC531E	267C	CT2UC400D	270C	CT2UC473D	273C	ML2UC292E
262A	CG2UA387Y	265A	ML2UC337D	268A	ML2UC135D	271A	CG2UA305D	274A	HK2UA203E
262B	CT2UC171D	265B	CT2UC128D	268B	RC2UA765E	271B	RG2UA051D	274B	CT2UC395E
262C	ML2UC536E	265C	CT2UC453D	268C	ML2UC226E	271C	ML2UC554D	274C	RC2UA723D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁7/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
275A	RA2UA054E	278A	ML2UC330D	281A	ML2UC496E	284A	ML2UC489D	287A	RC2UA677D
275B	ML2UC448E	278B	CT2UC527D	281B	HK2UA198D	284B	CT2UC609E	287B	ML2UC501E
275C	ML2UC083E	278C	CT2UC522E	281C	CG2UA325E	284C	ML2UC411D	287C	ML2UC325E
276A	CT2UC199E	279A	CT2UC106E	282A	CT2UC119E	285A	CT2UC353D	288A	CT2UC296E
276B	ML2UC341E	279B	CG2UA324D	282B	CG2UA317D	285B	CT2UC459E	288B	ML2UC108D
276C	ML2UC222D	279C	CT2UC424E	282C	CT2UC336E	285C	CT2UC550D	288C	CT2UC174D
277A	CT2UC361D	280A	CT2UC352E	283A	RC2UA721D	286A	ML2UC385E	289A	ML2UC059D
277B	CT2UC621E	280B	ML2UC410E	283B	RG2UA047E	286B	CT2UC090D	289B	CT2UC448D
277C	ML2UC177E	280C	CG2UA309D	283C	CT2UC094D	286C	CT2UC438D	289C	CT2UC205E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.

* 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 2 for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No.244 Development issued on 30 April 2023,**

The Results of Balloting :

Check-in Timeslot: 4:50 p.m. to 5:00 p.m.

依據 2023 年 4 月 30 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 2 號，

抽籤結果：

報到時段：4:50 p.m.至 5:00 p.m.

Page 頁8/8

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
290A	CT2UC601E	293A	ML2UC378E	296A	ML2UC384E	299A	RC2UA789E		
290B	RC2UA654E	293B	CT2UC147D	296B	ML2UC493E	299B	ML2UC288E		
290C	CT2UC286E	293C	ML2UC134Z	296C	CT2UC603D	299C	ML2UC151D		
291A	CT2UC452E	294A	ML2UC018D	297A	RC2UA715D	300A	RC2UA635D		
291B	CT2UC563E	294B	RC2UA649Y	297B	ML2UC275E	300B	ML2UC301E		
291C	ML2UC434D	294C	CT2UC469D	297C	CG2UA346D	300C	CT2UC358E		
292A	CT2UC422Z	295A	CT2UC246D	298A	ML2UC425E				
292B	ML2UC221E	295B	ML2UC242E	298B	CT2UC287E				
292C	CT2UC465E	295C	CT2UC132Z	298C	RC2UA793E				

**Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。**

- * On 4 May 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in the balloting.
- * 於 2023 年 5 月 4 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與抽籤的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。